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متن پرسش

سلام علیکم. پیرو بحثهای آقای کدیور در مورد علامه طباطبایی، یادداشت زیر توسط یکی از دوستان

محقق قابل استفاده برای نسل جوان خواهد بود.

https://www.tasnimnews.com/fa/news/1400/09/14/2620208/%D8%AA%D8%A7%D

8%B1%DB%8C%D8%AE-%D8%B3%D8%A7%D8%B2%DB%8C-%D8%A8%D9%87-

%D8%B3%D8%A8%DA%A9-%DA%A9%D8%AF%DB%8C%D9%88%D8%B1-

%D8%AE%D8%A7%D8%B7%D8%B1%D9%87-%D8%B3%D8%A7%D8%B2%DB%8C-

%D9%85%D8%AC%D8%B9%D9%88%D9%84-%D9%88-

%D8%A8%D9%87%D8%AA%D8%A7%D9%86-%D8%A8%D9%87-

%D8%B9%D9%84%D8%A7%D9%85%D9%87-

%D8%B7%D8%A8%D8%A7%D8%B7%D8%A8%D8%A7%DB%8C%DB%8C-

%D8%B1%D9%87

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: آری! خوب است که رفقا پیرو جواب سؤال شماره ۲۶۱۹۷ به آدرس فوق نیز

رجوع فرمایند. موفق باشید


